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                                            OBEC   L A D A 

 

                                             Z á p i s n i c a 

 

zo 17. zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Lada konaného dňa 14.12.2021 

o 18.15 h v Kultúrnom dome v Lade 

 

Prítomní:  

Ján Katica, starosta obce 

Poslanci obecného zastupiteľstva v počte 5 

Jozef Bečaver, Ján Peter, Marián Kožlej, Miloslav Matuščák, Ján Holoďák 

Zdenka Pankuchová – hlavná kontrolórka obce 

Hostia: podľa prezenčnej listiny 

 

1. Otvorenie 17. zasadnutia obecného zastupiteľstva 

Zasadnutie obecného zastupiteľstva otvoril a viedol starosta obce Ján Katica. Privítal 

poslancov obecného zastupiteľstva, hlavnú kontrolórku a hostí. Oznámil, že p. Pazdič 

ospravedlnil svoju neúčasť na rokovaní OcZ. Konštatoval, že obecné zastupiteľstvo je 

uznášaniaschopné. 

 

2. Schválenie programu 17. zasadnutia obecného zastupiteľstva 

 

Návrh programu zasadnutia: 

 

1. Otvorenie 17. zasadnutia obecného zastupiteľstva 

2. Schválenie programu 17. zasadnutia obecného zastupiteľstva 

3. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

4. Kontrola plnenia uznesení obecného zastupiteľstva 

5. Návrh VZN č. 6/2021 o určení výšky dotácie na mzdy a prevádzku materskej školy 

a školských zariadení zriadených na území obce Lada na rok 2022 

6. Inventarizácia majetku obce 

7. Správa likvidačnej komisie pre majetok OcÚ, ZŠ, MŠ 

8. Návrh plánu kontrolnej činnosti na I. polrok 2022 

9. Stanovisko hlavného kontrolóra k návrhu rozpočtu obce na rok 2022 a k návrhu 

viacročného rozpočtu obce na roky 2023-2024 

10. Návrhu rozpočtu obce Lada na rok 2022 a viacročného rozpočtu na roky 2023-2024 

11. Správa nezávislého audítora z overenia účtovnej závierky zostavenej k 31.12.2020 obce 

Lada 

12. Individuálna výročná správa obce Lada za rok 2020 

13. Rozpočtové opatrenia č. 10/2021 

14. Diskusia 

15. Záver 

 

 

Návrh na uznesenie 

Uznesenie č. 234/2021 

 

Obecné zastupiteľstvo  

schvaľuje 

 

program 17. zasadnutia obecného zastupiteľstva. 
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Hlasovanie: 

Prítomní: 5 Jozef Bečaver, Ján Peter, Marián Kožlej, Miloslav Matušťák, Ján Holoďák 

Za: 5 Jozef Bečaver, Ján Peter, Marián Kožlej, Miloslav Matušťák, Ján Holoďák 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

 

  

3. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 
Starosta obce navrhol za zapisovateľku M. Gállovú a za overovateľov zápisnice J. Holoďáka 

a J. Bečavera. 

 

     Hlasovanie: 

Prítomní: 5 Jozef Bečaver, Ján Peter, Marián Kožlej, Miloslav Matušťák, Ján Holoďák 

Za: 3 Ján Peter, Marián Kožlej, Miloslav Matušťák 

Proti: 0  

Zdržal sa: 2 Jozef Bečaver, Ján Holoďák 

 

4.  Kontrola plnenia uznesení obecného zastupiteľstva 

 

Starosta obce  predložil poslancom obecného zastupiteľstva  kontrolu plnenia prijatých 

uznesení: 

 

- uznesenia č. 218/2021 – 228/2021 sú splnené 

- uznesenie č. 229/2021 – v plnení (uzatvorenie zmlúv kúpnej zmluvy – kúpa nehnuteľnosti) 

- uznesenia č. 230/2021 – 233/2021 v plnení (poskytnutie dotácií cirkvám a CVČ) 

 

Hlasovaním bola predložená informácia o plnení uznesení vzatá na vedomie  prijatím 

uznesenia. 

 

Návrh na uznesenie 

Uznesenie č. 235/2021 

 
Obecné zastupiteľstvo  

berie na vedomie 

 

kontrolu plnenia prijatých uznesení obecného zastupiteľstva. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 5 Jozef Bečaver, Ján Peter, Marián Kožlej, Miloslav Matušťák, Ján Holoďák 

Za: 5 Jozef Bečaver, Ján Peter, Marián Kožlej, Miloslav Matušťák, Ján Holoďák 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

 

5. Návrh VZN č. 6/2021 o určení výšky dotácie na mzdy a prevádzku materskej školy 

a školských zariadení zriadených na území obce Lada na rok 2022 

Starosta obce informoval, že pri tvorbe Všeobecne záväzného nariadenia obce Lada č. 6/2021 

o určení výšky dotácie na mzdy a prevádzku materskej školy a školských zariadení zriadených 

na území obce Lada na rok 2022  sa vychádzalo z prídelu podielových daní na školstvo a zo 

skutočného čerpania z roku 2021. Poslancom obecného zastupiteľstva bol Návrh VZN č. 

5/2020 doručený mailovou poštou a taktiež bol zverejnený na webovej stránke obce a na 

úradnej tabuli od 24.11.2021. Neboli k nemu vznesené žiadne pripomienky. 
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Hlasovaním bol návrh VZN č. 6/2021 schválený prijatím uznesenia. 

 

Návrh na uznesenie 

Uznesenie č. 236/2021 

 

Obecné zastupiteľstvo         

schvaľuje 

 

Všeobecne záväzné nariadenie č. 6/2021 o určení výšky dotácie na mzdy a prevádzku 

materskej školy a školských zariadení zriadených na území obce Lada na rok 2022 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 5 Jozef Bečaver, Ján Peter, Marián Kožlej, Miloslav Matušťák, Ján Holoďák 

Za: 5 Jozef Bečaver, Ján Peter, Marián Kožlej, Miloslav Matušťák, Ján Holoďák 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

 

6. Inventarizácia majetku obce 

Starosta obce predložil poslancom OcZ na schválenie inventarizačné komisie a likvidačnú 

komisiu k vykonaniu riadnej inventarizácie majetku obce a záväzkov obce k 31.12.2021. 

 

Inventarizačné komisie: 

Pre majetok obce  :      Predseda:  Jozef  Pazdič  

        Člen:  Ján Žilka 

        Člen:  Mária Gállová 

 

Pre majetok ZŠ:               Predseda:  Mgr. Dagmar Chovancová 

    Člen:   Mgr. Soňa Horváthová 

    Člen:   Mgr. Kristína Polačková 

 

Pre majetok MŠ:               Predseda: Bc. Gabriela Pankuchová 

    Člen: Bc. Alena Holoďáková 

    Člen: Katarína Peterová 

 

Likvidačná komisia pre majetok  OcÚ, ZŠ, MŠ : 

Predseda: Jozef Bečaver 

    Člen: Agáta Majerová 

    Člen: Ján Peter 

 

Hlasovaním boli inventarizačné komisie a likvidačná komisia schválené prijatím uznesenia. 

 

Návrh na uznesenie 

Uznesenie č. 237/2021 

 

Obecné zastupiteľstvo  

schvaľuje 

 

inventarizačné komisie a likvidačnú komisiu k vykonaniu riadnej inventarizácie majetku obce 

a záväzkov obce k 31.12.2021. 
 

Hlasovanie: 

Prítomní: 5 Jozef Bečaver, Ján Peter, Marián Kožlej, Miloslav Matušťák, Ján Holoďák 
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Za: 5 Jozef Bečaver, Ján Peter, Marián Kožlej, Miloslav Matušťák, Ján Holoďák 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

 

7. Správa likvidačnej komisie pre majetok OcÚ, ZŠ, MŠ 

Likvidačná komisia predložila poslancom zápisnicu zo zasadnutia likvidačnej komisie pre 

majetok OcÚ, ZŠ, MŠ z vyradenia a likvidácie drobného a hmotného majetku obce Lada, ktorý 

neslúži svojmu účelu z dôvodu nefunkčnosti, opotrebovania a technického zastarania. Návrh 

na vyradenie majetku z evidencie majetku obce Lada bol schválený na zasadnutiach obecného 

zastupiteľstva dňa 5.3.2021, 30.8.2021, 2.12.2021 – uznesenia č. 191/2021, 209/2021 

a 224/2021. 

Hlasovaním bola zápisnica likvidačnej komisie pre majetok OcÚ, ZŠ, MŠ vzatá na vedomie 

prijatím uznesenia. 

 

Návrh na uznesenie 

Uznesenie č. 238/2021 

 

Obecné zastupiteľstvo 

berie na vedomie 

 

zápisnicu zo zasadnutia likvidačnej komisie pre majetok OcÚ, MŠ a ZŠ z vyradenia 

a likvidácie majetku obce Lada. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 5 Jozef Bečaver, Ján Peter, Marián Kožlej, Miloslav Matušťák, Ján Holoďák 

Za: 5 Jozef Bečaver, Ján Peter, Marián Kožlej, Miloslav Matušťák, Ján Holoďák 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

 

8. Návrh plánu kontrolnej činnosti na I. polrok 2022 

Starosta obce informoval, že hlavná kontrolórka obce Z. Pankuchová predkladá poslancom na 

schválenie Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na I. polrok 2022. Návrh bol 

zverejnený na webovom sídle a úradnej tabuli obce od 12.11.2021, poslancom bol doručený 

mailovou poštou. 

Hlasovaním bol návrh plánu kontrolnej činnosti na I. polrok 2022 schválený prijatím uznesenia. 

 

Návrh na uznesenie 

Uznesenie č. 239/2021 

 

Obecné zastupiteľstvo v súlade s § 11 ods. 4 a 18f ods. 1 písm. b) zákona č. 369/1990 Zb. o 

obecnom zriadení v z. n. p.  

 

1. schvaľuje plán kontrolnej činnosti na I. polrok 2022 

2. poveruje hlavnú kontrolórku výkonom kontrol podľa plánu kontrolnej činnosti 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 5 Jozef Bečaver, Ján Peter, Marián Kožlej, Miloslav Matušťák, Ján Holoďák 

Za: 5 Jozef Bečaver, Ján Peter, Marián Kožlej, Miloslav Matušťák, Ján Holoďák 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  
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9. Stanovisko hlavného kontrolóra k návrhu rozpočtu obce na rok 2022 a k návrhu 

viacročného rozpočtu obce na roky 2023-2024 
Starosta obce vyzval hlavnú kontrolórku Zdenku Pankuchovú, aby oboznámila poslancov so 

stanoviskom k návrhu rozpočtu obce na rok 2022 a k návrhu viacročného rozpočtu obce na roky 

2023-2024. Hlavná kontrolórka informovala, že rozpočet obce sa predkladá na schválenie OcZ 

v členení minimálne na úrovni hlavnej kategórie ekonomickej klasifikácie. Táto podmienka 

bola zo strany obce dodržaná. Obdobne je dodržaná podmienka zák. č. 583/2004 § 10, ktorý 

ustanovuje, že rozpočet má byť členený na bežný rozpočet, kapitálový rozpočet a finančné 

operácie. Bežný rozpočet na rok 2022 je zostavený ako vyrovnaný. Hlavným zdrojom bežných 

príjmov je výnos dane z príjmov poukázaných územnej samospráve, daň z pozemkov, stavieb 

a bytov, daň za psa, daň za užívanie verejného priestranstva, daň za KO, príjmy z prenajatých 

pozemkov, budov, príjmy z admin. poplatkov, poplatky  za predaj výrobkov, platby za MŠ, 

stravné, príjmy zo ŠR na úhradu  nákladov preneseného výkonu štátnej správy. Výdavkovú 

časť rozpočtu tvoria výdavky na výkonné a zákonodarné orgány, nakladanie s odpadmi 

a odpadovými vodami, predprimárne a primárne vzdelávanie a vedľajšie služby spojené 

s predprim. a prim. vzdelávaním. Navýšené výdavky oproti roku 2021 sú plánované na 

odstupné starostu ak nebude kandidovať, alebo nebude zvolený, na prevádzku MŠ z dôvodu 

rozšírenia jej prevádzky a výdavky na ZŠ. Avizované zdražovanie energií do rozpočtu nie je 

premietnuté. Nedá sa 100 percent naplánovať každú položku a preto sa bude podľa potreby 

obce v priebehu roka rozpočet upravovať rozpočtovými opatreniami. Kapitálový rozpočet je 

zostavený ako schodkový. Kapitálové výdavky sú plánované na nákup kosačky, prípravnú 

a projektovú dokumentáciu na kanalizáciu, na výstavbu chodníkov a rekonštrukciu kúrenia 

v KD a obecnom úrade. 

Hlavná kontrolórka odporučila poslancom OcZ schváliť návrh rozpočtu obce Lada na rok 2022 

a zobrať na vedomie návrh rozpočtu Obce Lada na roky 2023 – 2024. 

 

Hlasovaním bolo stanovisko hlavnej kontrolórky obce k návrhu rozpočtu na rok 2022 

a návrhu viacročného rozpočtu obce na roky 2023-2024 vzaté na vedomie prijatím uznesenia. 

 

Návrh na uznesenie 

Uznesenie č. 240/2021 

 

Obecné zastupiteľstvo 

berie na vedomie 

 
stanovisko hlavnej kontrolórky obce Lada k návrhu rozpočtu na rok 2022 a k návrhu viacročného 

rozpočtu obce na roky 2023-2024. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 5 Jozef Bečaver, Ján Peter, Marián Kožlej, Miloslav Matušťák, Ján Holoďák 

Za: 4 Ján Peter, Marián Kožlej, Miloslav Matušťák, Ján Holoďák 

Proti: 0  

Zdržal sa: 1 Jozef Bečaver 

 

10. Návrh rozpočtu obce Lada na rok 2022 a viacročného rozpočtu na roky 2023-2024 
V tomto bode starosta obce informoval, že návrh rozpočtu obce Lada na rok 2022 a viacročného 

rozpočtu na roky 2023-2024 je vyrovnaný. Rozpočet je možné upravovať rozpočtovými 

opatreniami v priebehu roka. Kapitálové výdavky v sume 136 000 Eur sú plánované na tieto akcie:  

- nákup traktorovej kosačky  

- vypracovanie projektovej dokumentácie na kanalizáciu 

- rekonštrukcie a modernizácie – výmena kúrenia v budove OcÚ  
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- realizácia nových stavieb - budú bližšie špecifikované investičnými aktivitami obce v priebehu 

roka (kanalizácia v obci Lada, výstavba chodníka na ulici k Trnkovu). 

 

Návrh rozpočtu obce Lada na rok 2022 a viacročného rozpočtu na roky 2023 - 2024 bol 

zverejnený na webovom sídle obce a úradnej tabuli od 24.11.2021 a neboli k nemu žiadne 

pripomienky. 

 

Hlasovaním poslanci OcZ návrh rozpočtu na rok 2022 a viacročného rozpočtu na roky 2023-2024 

neschválili. Uznesenie nebolo prijaté. 

 

Návrh na uznesenie 

Uznesenie č. 241/2021 

 

Obecné zastupiteľstvo 

 

1. schvaľuje rozpočet obce Lada na rok 2022 

2. berie na vedomie viacročný rozpočet na roky 2023-2024 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 5 Jozef Bečaver, Ján Peter, Marián Kožlej, Miloslav Matušťák, Ján Holoďák 

Za: 2 Marián Kožlej, Ján Holoďák 

Proti: 1 Miloslav Matuščák 

Zdržal sa: 2 Jozef Bečaver, Ján Peter 

 

11. Správa nezávislého audítora z overenia účtovnej závierky zostavenej k 31.12.2020 

obce Lada 

Starosta obce oznámil, že Správa nezávislého audítora z overenia účtovnej závierky zostavenej 

k 31.12.2020 bola poslancom zaslaná mailovou poštou a neboli k nej žiadne pripomienky. 

Hlasovaním bola Správa nezávislého audítora z overenia účtovnej závierky zostavenej 

k 31.12.2020 vzatá na vedomie prijatím uznesenia. 

 

Návrh na uznesenie 

Uznesenie č. 242/2021 

 

Obecné zastupiteľstvo 

berie na vedomie 

 

Správu nezávislého audítora z overenia účtovnej závierky zostavenej k 31.12.2020 obce Lada. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 5 Jozef Bečaver, Ján Peter, Marián Kožlej, Miloslav Matušťák, Ján Holoďák 

Za: 4 Jozef Bečaver, Ján Peter, Marián Kožlej, Ján Holoďák 

Proti: 0  

Zdržal sa: 1 Miloslav Matuščák 

 

12. Individuálna výročná správa obce Lada za rok 2020 

V tomto bode starosta obce informoval, že Individuálna výročná správa obce Lada za rok 2020 

bola zverejnená na webovom sídle obce od 24.11.2021, poslancom bola zaslaná mailovou 

poštou. 

Hlasovaním bola Individuálna výročná správa obce Lada za rok 2020 schválená prijatím 

uznesenia. 
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Návrh na uznesenie 

Uznesenie č. 243/2021 

 

Obecné zastupiteľstvo 

schvaľuje 

 
individuálnu výročnú správu obce Lada za rok 2020 bez výhrad. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 5 Jozef Bečaver, Ján Peter, Marián Kožlej, Miloslav Matušťák, Ján Holoďák 

Za: 4 Jozef Bečaver, Ján Peter, Marián Kožlej, Ján Holoďák 

Proti: 0  

Zdržal sa: 1 Miloslav Matuščák 

 

13. Rozpočtové opatrenie č. 10/2021 

Starosta obce - podstatná časť zmien rozpočtu súvisí s príjmami, ktoré boli obci poukázané 

v priebehu roka 2021 a pri schvaľovaní rozpočtu v decembri 2020 nebola známa ich výška, 

napr. zvýšenie účelovo určených prostriedkov zo štátneho rozpočtu poskytnutých na konkrétny 

účel napr. transfery na úhradu nákladov preneseného výkonu štátnej správy predovšetkým na 

úseku školstva: odmeny podľa Zákonníka práce, stabilizačné odmeny, odmeny za doučovanie, 

príspevok na zvýšenie energií, na zakúpenie dezinfekčných prostriedkov pre školy a presunom 

medzi položkami bežného rozpočtu, na ktorých to bolo nevyhnutné (mulčovanie, vývoz žumpy, 

monitorovacia správa, verejné obstarávanie na dodávateľa plynu, audit, oprava počítača, 

frézovanie kanalizačného potrubia MŠ – havarijný stav). S týmto súvisia zmeny na mzdových 

a odvodových položkách, príspevku do sociálneho fondu, položke za zastupovanie v MŠ počas 

ochorenia zamestnancov na COVID-19, na položke energie, členský príspevok do ZMOS-u, 

poplatkoch do banky. 

Hlasovaním bolo rozpočtové opatrenie č. 10/2021 schválené prijatím uznesenia. 

 

Návrh na uznesenie 

Uznesenie č. 244/2021 

 

Obecné zastupiteľstvo 

schvaľuje 

 

rozpočtové opatrenie č. 10/2021 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 5 Jozef Bečaver, Ján Peter, Marián Kožlej, Miloslav Matušťák, Ján Holoďák 

Za: 5 Jozef Bečaver, Ján Peter, Marián Kožlej, Miloslav Matušťák, Ján Holoďák 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

 

14. Diskusia 

V tomto bode starosta obce informoval, že 6.12.2021 Mikuláš navštívil v obci 83 detí a 

Slovenská správa ciest, investičná výstavba a správa ciest Košice odovzdala obci  

dokumentáciu osvetlenia priechodu pre chodcov, ktoré sa realizovalo v rámci rekonštrukcie 

cesty I/18. 

Do diskusie sa prihlásila riaditeľka ZŠ Mgr. Dagmar Chovancová, ktorá  na základe vypočutia 

nahrávky z predchádzajúceho zasadnutia OcZ sa chcela opýtať p. zástupcu starostu obce či si 

robil nejaký prieskum alebo dotazník, s tým, že netreba schvaľovať žiaden motivačný, lebo 

žiadne deti nebudú. Odkiaľ to vie, že žiadne deti nebudú, pričom rodičia možno niektorí by aj 
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chceli dať deti do ZŠ, len sa teraz nevedia rozhodnúť, aj sa jej pýtali, či sa tá škola naozaj ruší, 

pretože nevedia čo majú teraz robiť. P. riaditeľka berie na vedomie, že je málo detí, ak bude 

vyjadrenie, že škola sa ruší, ale nie takýmto systémom, že jednoducho naraz sa povie, že 

v druhom polroku sa škola ruší, alebo sa ide na jednotriedku. Nemôže za to, že rómski žiaci na 

konci októbra odišli do Anglicka. Peniaze prišli aj na nich, pretože sa k 15.9. peniaze dostávajú 

na školu. Najviac ju zarazilo to, že dopredu sa vie, že žiadne deti nebudú, bolo povedané, že sa 

nerobí antikampaň voči škole a že to je jasná antikampaň, ktorá bola na plné ústa povedaná. 

Ľudia sú z toho smutní, nie žeby sa nepodporovala škola, ale čím skôr sa chce zrušiť. P. 

riaditeľka ďalej povedala, že oni sú s tým stotožnené, že p. zástupca chce, aby sme zrušili školu, 

ona to berie, ale myslí si, že nebolo fér, že rovno povedal, že žiadne deti nebudú. Odkiaľ to vie, 

chcela by sa opýtať. 

P. Bečaver – chcem povedať, tú schôdzu v škole, to bolo lynčovanie mojej osoby a mojej rodiny 

aj voči mojej manželke to nebola schôdza. To ste si doniesla rodičov, tak ako som si ja mohol 

doniesť na Vás rodičov, aby vás lynčovali. P. Chovancová – ale ja som Vás nelynčovala.  

P. Bečaver – ale Vy viete, že budete mať deti p. riaditeľka? 

P. Chovancová – a viete, že nebudú? 

P. Bečaver – no ja viem o šiestich čo končia, z toho dvaja majú odklad a zo štyroch tak tipujem 

ja dvoch a tak traja Vám môžu odchádzať, čiže vychádza to mínus jedna, ale toto čo odišlo 

a ešte dajaké čísla, to skúšanie školy, držanie nás stojí 60 tisíc Eur. Toho roku ste už boli zase 

dofinancovaní. Nerád by som počúval zase komentáre z Vašej strany, že my Vás neplatíme 

lebo odvody do SP, ZP Vám platí obec. Úväzky Vám p. starosta nepoznižoval, toto mi nie je 

jasné, prečo Vám úväzky p. starosta nepoznižoval a tak isto p. školníčke. Ak chceme šetriť a 60 

tisíc Eur zaokrúhlene, keď ma nechcete chytať za slovíčka, si myslím, že už je dosť a škola sa 

na pol roka rušiť nebude ani sa nedá, lebo ja som vtedy prehlásil, že zistím na školstve, som 

tam telefonoval a prosil som Vás aj p. starostu keď sme robili tú druhú prevádzku, aby ste 

pristali na jednotriedku. Nikto s tým neprišiel, dnes vidíme, že zriadenie tej MŠ na dvoch 

miestach je úplne akože, poviem to tak blud. Je to prezamestnanosť, zbytočne sa vozí 3x do 

dňa strava. Kľudne ste mohla byť s tou jednotriedkou dole v malých priestoroch, veľká škôlka 

mohla pôsobiť hore. Vy ste robila najväčšie problémy voči tomu. 

P. Chovancová – ja som nerobila najväčšie problémy p. Bečaver, ja som Vám povedala, že 

máme tam jednoducho aj počítače. A vy ste tak isto tvrdili, že hore bude 9 predškolákov, to 

preto sa robí hore, aby boli blízko školy. Nakoniec ich máme predškolákov štyroch a samé 

dvojročné deti. Ja som bola aj za, že uvoľním hore triedu. Všetko čo som povedala, keď sa 

dobre pamätáte, na minulom zastupiteľstve bolo zamietnuté. Toto sa nedá, hento sa nedá, lebo 

som to vyjadrila ja. My sme s tým zmierené, my sme prišli aj s návrhom, že súhlasíme, že aj 

keď bude jednotriedka, že budeme jednoducho družinu ťahať aj teraz do konca šk. roka. Ja 

chcem, aby deti mali miesto, však aj rodičia pracujú, tak isto potrebujú mať niekde tie deti a ja 

som ochotná, že budem ťahať družinu bez nároku na mzdu, to som povedala, neviem či sa to 

k Vám dostalo p. Bečaver. 

P. Bečaver – nedostalo sa to ku mne p. riaditeľka. Toto je môj subjektívny názor čo som Vám 

ja povedal, čo Vy tu rozprávate, že ja stále rozprávam, že zrušiť školu. Ja to rozprávam kvôli 

peniazom, to dobre viete. Na zrušenie školy určité pravidlá, určité postupy musia byť, to tiež 

dobre viete. 

P. Chovancová – ale nemôžete v priebehu šk. roka. Nemôžem teraz povedať rodičom, tak ich 

dajte kde chcete. A kde ich dajú? 

P. Bečaver – som rozprával, že toho roku sa ani nedá zrušiť tá škola v priebehu roka. 

P. Chovancová – ale tak to bolo p. Bečaver v nahrávke povedané „preco ne“? 

Starosta obce – ja som povedal, že sa nedá. 

P. Bečaver – mal konať starosta. Vy ste mala prísť s takými podmienkami pre mňa, aby som 

bol možno ja ku Vám ústretovejší od septembra, nie nasúkať tam čísla, že koľko máme detí. 

Koľko máte fyzicky detí? 
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P. Chovancová – prijatých bolo 17 detí, 5 bolo – tí nie sú a 12 bolo oficiálne vedených. Ja za to 

nemôžem, že odišli v októbri. Vy ste napriek tomu aj radi, že odišli, však toto ste chceli 

dokázať, tak odišli. 

P. Bečaver – asi som im kúpil letenky. Pani riaditeľka, Vy dobre viete, že dvojtriedka je 

minimálny počet žiakov 11. My sme na jednotriedku už mohli prejsť dávno predtým, len Vám 

sa nechcelo a sa nebudem viackrát o tom baviť. 

P. Chovancová – už vydržte do konca šk. roka a už potom budete rád, lebo iba škôlka bude 

a celá škola bude zrušená. 

 

Do diskusie sa zapojila p. Doležalová a opýtala sa p. Bečavera a ostatných poslancov: „Koho 

záujmy Vy vlastne v tejto dedine hájite? Poprosím o odpoveď každého.“ 

P. Bečaver – záujmy občanov a obce. 

P. Doležalová – čiže to je hájenie záujmov občanov, že rušíte službu pre občanov. Namiesto 

toho, aby sme podporili to, čo tu máme, snažili sa udržať to, čo tu máme. Toto ste mohli pred 

tromi rokmi premyslieť. Strategicky to nerobíte, lebo robíte len veci ad hoc. To Vám už 

hovorím tretí rok, že neplánujete veci, robíte ad hoc. To, čo Vás napadne, akoby ste si šípky 

hádzali. Tak, teraz vyšla projektová dokumentácia na chodníky. Aj tak to starosta neurobil tak, 

ako to je schválené v uznesení. Lebo si robí čo chce. 

P. Bečaver – dávam návrh na ukončenie diskusie. 

P. Doležalová – p. Bečaver, viete mi povedať zloženie obecnej rady?  

P. Bečaver – p. Doležalová, odkiaľ my máme obecnú radu? Kedy sme my volili obecnú radu? 

P. Doležalová – máte ju schválenú v rokovacom poriadku, ktorý ste schválili minulý rok. 

P. Bečaver – napadnite rokovací poriadok na prokuratúre v Prešove. 

P. Doležalová – ja ju nemusím napadnúť, Vy ste poslanci, ste volení zástupcovia, verejní 

činitelia. 

V závere sa p. Doležalová opýtala p. Bečavera čo urobil pre to, aby bolo čo najviac detí v škole. 

Ako zástupcu starostu, ako človeka, verejného činiteľa, ktorý má hájiť záujmy občanov a tejto 

obce, aby služba, ktorá tu je sa udržala, lebo akonáhle sa znižuje z málotriedky na jednotriedku 

a potom sa zruší, už sa do siete škôl tak ľahko nedostane. Či má toto premyslené alebo aké 

plány má potom s budovou. Či má plány s budovou, či robí preto, aby sa škola zrušila. 

P. Bečaver – s budovou nemám plány, ale za 1 Euro pod osobitným zreteľom by to šlo. 

 

P. Peterová (vedúca ŠJ) oboznámila poslancov s fungovaním školskej jedálne, s problémami 

pri výdaji a odhlasovaní stravy v materskej škole, ktorá má triedy v dvoch budovách. 

Požiadala poslancov, aby sa zaoberali zlúčením dvoch tried pod jednu strechu.  

 

15. Záver 
Starosta obce poďakoval prítomným za účasť a zaželal príjemné prežitie vianočných sviatkov 

v pohode a zdraví. Zasadnutie OcZ bolo ukončené o 18.55 h. 

 

 

Zapísala: Mária Gállová          ......................................... 

 

Overovatelia:  Ján Holoďák    ......................................... 

 

                     Jozef Bečaver   ......................................... 

 

 

 

          Ján Katica 

                   starosta obce 

    


